
 

 

TJØRNEGÅRDSKOLEN          

      

DAGSORDEN SKOLEBESTYRELSESMØDE  
Torsdag d. 5.10 2023 
KL. 17:00 – 19:00 Mødet afholdes i Baren – der serveres en let anretning 
under mødet. 

 
Indkaldt  
  

  

  

  

  

  

  

  

  

Forældrerepræsentanter: Isabel Blanco, Anne-
Mette Dinsen Schjødt 
Ann-Sofie Halskov, Amina Shamayeva, Pernille 
van Kleef, Daniel Andreasen 
 
Erhvervsrepræsentanter:  
Katrine Heidelbacher, Camilla Sonne Wellendorf 
 
Suppleanter: Dorthe Møller Krogh 
 
Elever: Clara Fischer Møller  
Ida Degn 
 
Medarbejdere:   
Jacob Højfeldt Lentz og Iwona Zalecka-
Ohlendorff (pædagog) 
Ledelse:   
Annette Rasmussen (skoleleder) 
Rasmus Enemark (Viceskoleleder og leder af 
mellemtrin og udskoling) 
Maj Dresler Jansen (Leder af indskoling og SFO) 
 

Afbud  
  

  

  

  

  
Fraværende  

Maj Dresler Jansen 
Clara Fischer Møller 
Daniel Andreasen 
Amina Shamayeva 

  

  

  

  

  

  

  

  

  

Møde- 
leder  

 Pernille  
  
Referent  

  
Rasmus  

Ca. tid  Punkt  Referat         
17:00  
17:02  

1. Godkendelsespunkt.  
Godkendelse af dagsorden v./Pernille 
  

 Vi bytter rundt på punkt 6 og punkt 5. 

17:02- 
17:05 

2. Godkendelsespunkt 
 Referat 19.9.23 v./Pernille 

 

Referatet er godkendt. 

17:05- 
17:10 

3. Eventuelt Isabel fortalte, at der har været en sag på 6. 

årgang, hvor et forældrepar ikke føler sig hørt. 



 

 

Dette er angivet uklart i sidste referat, som 

derfor er ændret. 
17.10- 
17:30 

4. Orienteringspunkt fra skoleledelsen. 
v./AR, RE, MDJ 

 Personalenyt v/alle 

 Suppleringsvalg v/AR 

 Gennemgang af faglokaler v/ AR 

 Tilsyn C-spor v/AR 

 Valgfagsuge v/RE 

 Skolebestyrelsens årsberetning v/AR 
 
 
 

 
 

 

 

Annette informerede om nye ansættelser: Jan 

Pedersen til mellemtrinnet, og en barselsvikar 

for Christoffer i musik, Daniel Bjørn 

Andersen. 

Desuden informerede Annette om tonen fra 

forældre på Aula, der godt indimellem kan 

være hård. I den forbindelse kan det være en 

god ide at gennemgå princippet om god 

kommunikation fra SB, ud til alle forældre via 

forældrerådene. 

Annette informerede om suppleringsvalg til 

skolebestyrelsen den 15. november. 

Annette informerede yderligere om den 

kommende gennemgang af faglokaler, hvor vi 

her på Tjørnegårdskolen stadig har nyere 

faglokaler, sammenlignet med andre skoler. 

Rasmus informerede om valgfagsugen for 9. 

årgang. 

Annette informerede om skolebestyrelsens 

årsberetning, der eventuelt kan laves som 

video. Pernille laver et lille sammenskriv med 

Annemette der kan laves som video til næste 

møde.  

Der blev desuden spurgt ind til processen 

omkring meddelelsesbogen, hvor 

afdelingslederne i den nærmeste fremtid får 

set nærmere på det, så meddelelsesbogen 

bliver implementeret i højere omfang. 

17:30- 
18:00 

5. Drøftelsespunkt vedr. princip for lejrskoler 
Sagsfremstilling: 
Orientering om nuværende praksis i forbindelse 
med lejrskoler. SB bedes drøfte, hvorvidt SB vil 
udarbejde princip for lejrskoler – i den 
forbindelse drøfte nedenstående: 

 Formål 

 Omfang 

 Økonomi 

 Indsamlinger 

 Fritagelse 

 Forsikringer 

 Etc.  

 

 

 

Annette fremlagde erfaringerne fra de seneste 

års lejrskoler, hvor nogle har rejst til udlandet. 

I den forbindelse vil skoleledelsen gerne 

fremlægge et udkast til et princip for 

lejrskoler. Vi aftaler at skoleledelsen kommer 

med et udkast til et princip til næste SB møde. 

Ledelsen laver et udgangspunkt med to 

scenarier, et med rejser til Danmark, og et 

andet med rejse til udlandet. 



 

18:00- 
18:15 

Pause og let anretning  
 

 

18:15-
18:35  

6. Beslutningspunkt vedr. omlagt undervisning  
Sagsfremstilling: 
Orientering om omlagt undervisning i forhold til 
politisk fokus v/AR jf. bilag 
SB bedes træffe beslutning om udkast til 
princip/handleplan for omlagt undervisning kan 
godkendes. Jf. bilag 
 

 

 

Annette informerede om omlagt undervisning, 

og om muligheden for fleksible skemaer. På 

Tjørnegårdskolen er vi i proces med at 

omlægge undervisningen for det planlagte 

fravær, og derved nedbringe antallet af 

timelønnede medarbejdere på skolen. Annette 

har lavet et udkast til den omlagte 

undervisning til godkendelse.  

Vi sletter sætningen i udkastet om ”tilsyn i 

naboklassen”, ellers er udkastet godkendt. 

 

18:35- 
18:45  

7. Drøftelsespunkt  
Status på årshjulet v/Pernille 
 

Pernille fortalte om årshjulet.  

Skolebestyrelsen vil lave et nyt udkast til de 

præcise aktiviteter i årshjulet. 

Katrine foreslår at der kommer en oplysning i 

årshjulet om formidling af aktiviteter ud af 

huset, fx uddannelsesmessen. Desuden vil vi i 

fremtiden gerne have et oplæg om den 

boligsociale helhedsplan. 

 

18:45- 
18:50 

8. Orienteringspunkt  
Nyt fra elevrådet v/elevrepræsentanter 
 
 

 

Ida informerede om arbejdet i elevrådet 

18:50- 
19:00 

9. Punkter til næste møde 
 
 
 

Sag fra Ungebyrådet vedr. senere mødetider 

for udskolingselever 

Mål og indholdsbeskrivelse SFO 

Princip for lejrskoler. 

Udkast til årshjulet 

Tilsyn på C-sporet. 

Børnenes brug af digitale skærme i skoletiden 

og derhjemme. 

 

 


